

## Referat af Lokalmøde 13. april 2023 kl. 19.00 i Tiendeladen

- 1) Nye punkter til dagsorden
- 2) Godkendelse af dagsorden
- 3) Godkendelse af referat
- 4) Næste møde
  - a) Tidspunkt **23. Maj kl. 19:00**
  - b) Kaffe og kage ansvarlig Pernille KA - husk hvide servietter
- 5) Orienteringspunkter
  - a) Hundeområde
    - i) Ny dispenser på lågen koster ca. 700,- og 250,- for poser. Vi sætter ikke noget op andre steder i byen. Vi laver et regelsæt og sætter op for hundeområdet, for at undgå problemer med at folk selv laver reglerne.
  - b) Bogskab
    - i) Skabet renoveres snarest af FGU
  - c) Legeplads Ved Bymidten
    - i) Kommunen har vedligeholdelsespligt -ULF R.
- 6) Forplejning til møderne
  - a) Man skriver en bon på de udgifter man har haft.
- 7) Kasserer
  - a) Vi er strandet ved overdragelse af lokalrådets rettigheder på virk.dk - vi skal ringe til support.
- 8) Aktivitetsudvalget
- 9) Arbejdsdag 30 .april 10:00
  - a) Ros til PR for et godt facebook opslag
  - b) Facebook skal ændres starttidspunkt til kl 10.
  - c) Lugning af bøgehæk og hybenhæk ved P-pladsen nedskæring af vildnis rundt om fiberskabet- lugning i de sædvanlige områder.
  - d) evt. oprydning/ gennemgang af effekter og opsætning af skilte i sprøjtehus.
  - e) PKA, Dan,Ulf R, Jens, Anders og Marianne måske: Christina, Ulf D, kan ikke: Pernille B
  - f) Hvis der skal ændres i beplantningsplanen, tager vi det op på næste møde.
  - g) Hybenhækken blev skåret ned i 2022, så der skal ikke ske noget i år
  - h) Vi søger temaudviklingspuljen om penge til en ny vimpel.
- 10) Kildemarked 17.september11:30 – 15:30
  - a) Vil vi have en bod? Ja
  - b) Vi skal have dannet et planlægningsudvalg til hjælpe Marianne med at planlægge. Christina vil gerne være med
- 11) Sankt Hans –
  - a) har vi en taler - Ja, Dan har kontakten.
  - b) Dan har kontakt med udvalget
  - c) kontakt med udvalget
  - d) Ansvar ? – hoppeborg – Øl/Vand – Bålmaterialer ved Humleore ?
- 12) Fastelavn - det var et rigtig godt arrangement, velbesøgt.
- 13) Helhedsplan anno 2023 v. Dan
  - a) Den præsenteres for rådsmedlemmer, som derefter har en uge til at gennemlæse og godkende den. Ved behov, diskuteres den på næste møde før godkendelse.
  - b) Skal der arbejdes på at få erhverv såsom container supermarked til landsbyen? Hører ikke til i Helhedsplanen, men kan arbejdes på i andre henseender
- 14) Lokalnyt deadline 26. april
- 15) Evt.
  - a) Landsbyforum har fået ny hjemmeside Landsbyforum Ringsted (landsbyforum-ringsted.dk)
  - b) Spørg administratorer på 'Vigersted' gruppen på facebook om vi kan lave et fastsat opslag på facebook til vigersted.net
  - c) Liste over Lokalrådets ejendele, hvad vi har tilgængeligt, hvad der lejes ud og hvad det koster.
  - d) Der er planer om at lave en fælles kalender, som kombinerer alle aktiviteter i Vigersted.